
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 839
Kan ministeren bekræfte, at DG Agri har rettet henvendelse til regeringen, om
at fedtafgiftslovens undtagelse af visse fødevarer for afgiftspligt er under mis-
tanke for at overtræde forbuddet mod ulovlig statsstøtte? I bekræftende fald
anmodes ministeren om at fremlægge henvendelsen samt at oplyse, hvornår
og hvad regeringen agter at svare?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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